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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit fog tenni a kormány annak érdekében, hogy az 
állami gondoskodásban élő gyermekek méltó körülmények közt nőjenek fel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszak sajnálatos eseményei rámutattak arra, hogy a gyermekvédelmi rendszer súlyos
hiányosságokkal  és  hibákkal  küzd.  (Három  kérdés  (haromkerdes.hu)  Ezekre  a  hiányosságokra
megfelelő megoldásokat kell találni.

A fent leírtak alapján, tisztelettel kérem, válaszoljon az alábbi kérdéseimre!
 

1. Mit fog tenni a kormány annak érdekében, hogy az állami gondoskodásban élő gyermekek 
méltó körülmények közt nőjenek fel?

2. Hajlandó a kormány visszaállítani a gyermekvédelemmel kapcsolatos szakmák presztízsét?
3. Mi tesz a kormány annak érdekében, hogy az abúzussal érintett gyermekek megkapják a 

megfelelő segítséget traumáik feldolgozásának érdekében?
4. Hajlandó a kormány a gyermekvédelmi rendszer problémáinak megoldásába a lehető 

legszélesebb szakmai és társadalmi kört bevonni?
5. Mikorra készül el az új gyermekvédelmi törvény?

 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2024. február 23.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté

(LMP)


